

REFERAT FRA BESTYRELSESMØDE

TIRSDAG DEN 16. JANUAR 2024

FRA KL. 19 TIL 20.30

TILSTEDE: Winnie (suppleant), Danny og Lene (ref.)

FRAVÆRENDE: Majbrith, Gitte (suppleant)

FRAVÆRENDE UDEN AFBUD INGEN:

1. GODKENDELSE AF SDSTE MØDES REFERAT:

Referat godkendt.

2. NYT FRA ORGGANISATIONEN/BOLIG NÆSTVED:

Der er kommet årshjul, vedrørende kurser i 2024, for bestyrelser og repræsentantskab.

Vedrørende storskraldspladsen, arbejdes der på at udarbejde en folder på flere sprog.

Der kommer el-standere til opladning af el-biler udfor opgang 108

Ingen betaling af kaffe fra beboerne, udgiften hertil ligger i konto 119-7, bestyrelsesarbejde

3. NYT FRA BESTYRELSEN:

Fremover afholdes der bestyrelsesmøder den 1. tirsdag i måneden. I sommerferien afholdes der ingen

møder. Kan dog indkaldes akut, hvis behovet opstår

Anden weekend i hver måned er festlokalet booket til fælles aktiviteter børn/voksne

Hver torsdag frem til maj, er festlokalet booket til aktiviteter for kvinder/piger

Festlokalet er lejet ud fra 19. til 21. januar 2024

4. ØKONOMI:

De kr. 20.000 på aktivitetskontoen fordeles således kr. 7.000 til traditioner (fastelavn, påske, halloween,

og jul), kr. 3.000 til indkøb af nye/nedslidte ting i aktivitetsrummet. De resterende kr. 10.000 til bl.a. underholdning i forbindelse med sommerfest. Eventuelt restbeløb indgår i indkøb af aktivitetsmaterialer.

Hoppeloppens indtjening går til bustur. På kontoen er der pt. kr. 10.494,50

Den blå pengekasse (kaffekassen) kr. 662.

5. FORSLAG FRA BEBOERNE:

Ingen forslag

6. FORSLAG FRA BESTYRELSEN

Med hensyn til den blå pengekasse (kaffekasse). Pengekassen retuneres til Knud. Indholdet kr. 662,-

indgår i aktivitetskassen. Fordi der ifølge Bolig Næstved ikke må være kontanter mellem et enkelt

bestyrelsesmedlem og beboerne. Da der på bestyrelsens konto er indberegnet beboerkaffe.

Da der opstår flere spørgsmål blandt beboerne, i forbindelse med bl.a. Norlys, affaldssortering og afhentning af storskrald m.m., tager vi kontakt til Brian, vedrørende et møde med ham, Steen og Martin og bestyrelsen,

eventuelt også med Mogens. (Lene tager kontakt)

Henvendelse til Steen, vedrørende låse på cykelkældre.

Ønsker nyt møde med Karlsen Rengøring, vedrørende trappevask. (Lene tager kontakt til Steen og Brian)

7. INFO/FACEBOOK:

Da der ikke sker noget på vor facebookside dropper vi denne form for info og bruger almindelig opslag

fremover

8. EVENTUELT:

Fibernet skulle virke nu, men man skal ringe til Norlys og bestille en box.

Efterlyser liste på udbedring af fejl og mangler i forbindelse med opsætning af fibernet i lejlighederne

Flere beboere med anden etnisk baggrund har henvendt sig om hvordan de sortere og anmelder afhentning af storskrald.

MØDET SLUT 20.15